

## 運籌管理評論投稿規則及訂閱說明

- 一、運籌管理評論(Logistics Management Review)係台灣運籌管理學會邀請產官學研各界所出版之刊物，歡迎海內外學者專家投稿，中英文稿皆可。
- 二、本學刊之徵稿範圍涵蓋運籌管理相關課題，各領域分類如下：
  - a. 運籌策略(logistics strategy)
  - b. 供應鏈管理(supply chain management)
  - c. 策略聯盟與夥伴關係(strategic alliance and partnership)
  - d. 通路管理(channel management)
  - e. 運籌風險管理(logistics risk management)
  - f. 運籌人力資源管理(logistics human resource management)
  - g. 運籌系統規劃(logistics system planning)
  - h. 倉儲作業與存貨管理(warehousing and inventory management)
  - i. 運輸系統規劃(transportation system planning)
  - j. 電子商務與資訊科技(e-commerce and Information technology)
  - k. 其他相關課題
- 三、來稿採隨到隨審方式，無截稿日期之限制，來稿經二位（或以上）審稿人之評審通過後，先發給刊登證明。
- 四、來稿限以中文或英文寫作，請以 Word 2000 以上版本編輯，論文請寄三份稿件至本刊，俟接獲本刊接受通知後，再依本刊文稿格式編輯，將電子檔寄至本刊。
- 五、來稿須包含封面頁、中英文摘要(500 字以內)、正文與參考文獻，並請依照順序編入頁碼。
- 六、封面頁請包括論文名稱、作者姓名、服務單位，主要聯絡人地址、傳真、電話與 E-mail。為便於匿名審查，除封面頁外，正文請勿出現作者個人資料。
- 七、來稿全文以二萬字為限（包含中英文摘要、圖表與附錄）；摘要應包含研究動機與目的、研究方法與研究結果，文長不超過五百字，並另附上與主題相關之中英文關鍵詞。
- 八、來稿請寄 811 高雄市楠梓區海專路 142 號  
國立高雄海洋科技大學運籌管理系 蔡文彬先生收
- 九、若有任何疑問，請查詢網站，或不吝賜教。  
電話 07-3617141 Ext.3453 蔡文彬先生，或 e-mail：fred@mail.nkmu.edu.tw  
網址：http://www.tlma.org.tw

十、訂閱說明

- 1.個人或團體(圖書館)訂閱- NT\$400
2. 匯款帳戶如下：  
台銀戶名：台灣運籌管理學會  
帳號：011004032417  
銀行別：台灣銀行高雄分行
- 3.匯款完成後，請以 E-mail 告知姓名、聯絡電話、送貨地址、份數，匯款金額，  
寄至 fred@mail.nkmu.edu.tw 或填寫訂閱單後傳真或寄回本學會。  
本會會址：811 高雄市楠梓區海專路 142 號  
傳真：(07)3658452
- 4.訂閱單如下：

運籌管理評論訂閱單

姓名：	服務單位：
聯絡電話：	傳真：
聯絡地址：	e-mail:
第四卷第一期（400 元）x_____本=_____元	
匯款方式： 台銀戶名：台灣運籌管理學會 帳號：011004032417 銀行別：台灣銀行高雄分行	

## **Logistics Management Review**

1. Journal of Logistics Management Review is the official publication of Taiwan Logistics Management Association. All correspondence regarding subscriptions or other related business should be sent to the Managing Editor, Logistics Management Review, Taiwan Logistics Management Association 142, Hai-Chuan Rd. Nan-Tzu, Kaohsiung, Taiwan.
2. Topics of interest include:
  - Logistics Strategy
  - Strategic Alliance and Partnership
  - Logistics Risk Management
  - Logistics System Planning
  - Transportation System Planning
  - Others
  - Supply Chain Management
  - Channel Management
  - Logistics Human Resource Management
  - Warehousing and Inventory Management
  - E-commerce and Information Technology
3. The manuscript is adopted with the way of examining at the same time without restriction of date of stopping submitting the articles. The manuscript is through the evaluation of two (or the above) responsible reviewers. After passed, issue and publish the identification first.
4. Manuscripts must be written in English or Chinese. Word 2000(over) is preferable. Send three copies of each manuscript to the Taiwan Logistics Management Association.
5. The cover page of manuscript should be contained front cover page, abstract (not more than 500 words), texts (don't show author's information in all), references and page number.
6. Please number pages consecutively. The first page of manuscript should contain the following information: (i) the title of the manuscript; (ii) the name(s), rank(s), and institutional affiliation(s) of the author(s); (iii) an abstract of not more than 500 words; and (iv) a footnote on the same sheet should give the name and address of the author to whom correspondence and proofs should be addressed.
7. The whole manuscript should be limited in no more than 20,000 words, including the abstracts, tables and figures. The abstract should state briefly the purpose of the

research, methodology, principal results and major conclusions. An abstract is often presented separate from the article, so it must be able to stand alone.

8. Send three copies of each manuscript to:

Editor-in-Chief or Ji-Min Lee  
Logistic Management Review  
National Kaohsiung Marine University  
Department of Logistics Management  
142, Hai-Chuan Rd. Nan-Tzu, Kaohsiung, Taiwan, ROC  
E-mail: jmlee866@yahoo.com.tw  
Telephone: 886-7-3617141 Ext.3459                      Fax: 886-7-3617141 Ext.3451

9. If anything is not clear, please tell us through:

Tel: 07-3617141 Ext.3453      Fax: 886-7-3617141 Ext.3451      Wen-Pin Tsai  
E-mail: fred@mail.nkmu.edu.tw  
Web: <http://www.tlma.org.tw>

---

### **LIBRARY RECOMMENDATION FORM**

Make sure your colleagues and students have access to the Logistics Management Review by recommending the Journal to your department or college library.

To the Librarian

I recommend that we subscribe to Logistics Management Review

Name	Signature
Department	Date

---

### **SUBSCRIPTION ORDER FORM**

- Please enter our subscription to Logistics Management Review. We enclose NT\$/US\$ \_\_\_\_\_.
- Please enter our subscription under the term of the personal subscription plan. I enclose NT\$/US\$ \_\_\_\_\_.

Name	Signature
Address	Date

Please make check or money order payable to an account number (in Post Office):

42193693

Logistics Management Review

Taiwan Logistics Management Association

142, Hai-Chuan Rd. Nan-Tzu, Kaohsiung, Taiwan, ROC

Please fax to 886-7-3617141 Ext.3451    Wen-Pin Tsai